
FAU-møte  

FAU-møte 12.10.23 kl. 18.00-19.00 

Referent: Ashton Ryan 

 

Tilstedeværende 

1. Ashton Ryan - Representant for 1. klasse 

2. Erik Kalle Kleiv - Representant for 2. klasse 

3. Heidi Kvande - Kasserer og representant for 3. klasse 

4. Hanne Bente Mittet - Nestleder og representant for 5. klasse 

5. Frida Vigeland - Leder og representant for 7. klasse 

 

Fraværende: Representantene for 4. klasse, 6. klasse og SFO 

 

1.sak: Kommunen sender ut høringsrunde på «leksebevisst skole» 

Planen igangsettes 1.1.24. 

Høringsrunden ber om tilbakemelding på visjonen og retningslinjene.  

- Foreslått visjonen er at lekse skal skape mening, mestring og motivasjon. 

Dette mener vi er en god visjon. I tillegg skal lekse vær håndterlig og åpne opp 

for medvirkning fra elev, hjemme og læreren. Dette oppleves som positiv. 

- Alle representanter er veldig positiv til daglig lesetid PÅ skolen. 

- Representantene ønsker mer veiledning på hvordan leselekser skal fullføres i 

småtrinnene. Hva legges i begrepet «veiledet lesing»?  

- Fritidslesing som hjemmelekse er også vanskelig for mange foreldre å fullføre 

i en travel hverdag. Er lydbok greit og hvor mye forventes at man skal lese i 

løpet av en uke dag? 

- Vi ønsker konkretisering på det 3. punktet på småtrinn. Ukeoppgaven må 

være håndterlig, og enkel er jo ofte best. 

Forslagene innsendt digitalt av styreleder Frida Vigeland 12.10.2023. 

I tillegg ønsker vi å drøfte følgende med skolen når det gjelder leselekser: 

- Flere representanter fra både stor og småtrinnene opplever at leselogg er ikke 

en effektiv ansvarliggjøring, og at det kan i verste tilfelle oppfordres til juks og 



fusk. I tillegg kan det oppleves at det svekkes barnas indre motivasjon til 

lesing. Vi ønsker at skolen utforsker alternativer til leselogg med antall 

minutter lest.  

- Mens det er selvfølgelig ønskelig at barn skal benytte seg av bibliotektilbud på 

skolen, kan det være uhensiktsmessig hvis barna låner for mange bøker og 

bøker på feil nivå. Veiledning på skolen ønskes når det gjelder hvor mange og 

hvilke bøker barna får med seg hjem.  

 

 

2. Spørreundersøkelse om praksis på skolens FAU 

Utfylt i fellesskap. Underveis så kom det opp flere punkter som vi ønsker å 

videreformidle. 

- FAU ønsker at referatene skal legges ut i klassenes sosiale medier grupper for 

foreldre. Vara/parallellklassen må også legge ut for sin klasse. Det er viktig å 

gi beskjed til vara/klassekontakter om dette ansvar. 

- Det ble også diskutert at det er lite innspill fra foreldre generelt. Det er ingen 

sak hvis alle er fornøyde, men vi vil oppfordre foreldre til å ta kontakt hvis det 

er noe. Vi tenker at det er viktig at foreldre får vite mer om hva FAU er og vår 

rolle. 

 

3. ROS analyse for leirskole 

Dette utsettes til neste møte. 

 

4. Oppdatering på overføring til nytt styre 

Bank og Brønnøysundregistret må oppdateres så nye styre har tilgang til kontoene. 

banken. Å sende styrevedtak til Brønnøysundregistret tar Heidi ansvar for. 

Oppdatering kommer i neste møte. 

 

5. Annet 

FAU-permen er utdatert. Det skal oppdateres underveis i år. 

FAU og inntekt: FAUs inntekt kommer fra Disko-fest og 17.mai ordning. 

Handlingsavtale: Er det ønskelig å bruke Joker Frøysland som FAUs hoved 

handelspartner mtp nærbutikk prinsipp eller bør FAU prioritere annerledes? Dette 



ønsker å diskutere i et framtidig møte. Det er viktig å avklare så regninger blir betalt 

innen fristen. 

 

Neste møte 28.11.23 kl. 18.00 

Referent: Ashton Ryan 

 


